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 VOORWOORD  

 

De eerste versie van dit voorwoord was nog 

maar net geschreven of Rutte IV viel. 

Ondanks dat deze dood niet als verrassing 

kwam, voltrok zich het laatste bedrijf in 

sneltreinvaart, rond een zelf gecreëerde 

migratiecrisis. 

Dit verandert het perspectief op de 

komende tijd totaal, want we krijgen op 22 

november Tweede Kamerverkiezingen die 

we ingaan samen met Groen Links: één 

lijst, één programma. Er komen weer 

drukke en interessante (campagne-)tijden 

aan, die de inzet van alle partijleden 

vereisen.  

Kom dus helpen bij het uitdragen van de 

linkse boodschap, voor een socialer, 

rechtvaardiger en duurzaam Nederland! 

want daarom ben je toch lid van onze partij 

geworden?  

In deze Nieuwsbrief vind je verder de 

gebruikelijke terug- en vooruitblik op de 

belangrijkste activiteiten binnen onze 

afdeling en raadsfractie.  

PS heb je vragen naar aanleiding een 

artikel: stel ze in de afdelingsapp! 

Nog geen lid van onze WhatsApp-groep? 

Wordt lid door de QR-code te scannen of 

door op deze link de klikken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

ACTIVITEITEN 

NAJAAR    2023  

1. Vrijdag 28 juli: zomerse vrijmibo borrel 

bij het Zwarte Schaap. 

2. Medio augustus: gezamenlijke 

vergadering besturen PvdA en 

GroenLinks. 

3. NB: op vrijdag 25 augustus GEEN 

vrijmibo borrel bij het Zwarte Schaap. 

4. Op vrijdag 1 september 

vrijwilligersborrel bij Ted thuis. 

Uitnodiging volgt. 

5. September: bestuur belt alle leden 

afdeling Veenendaal.  

6. September: gezamenlijke bijeenkomst 

leden PvdA en GroenLinks over het 

concept-verkiezingsprogramma. Is nog 

een voorstel.  

7. Oktober - november: Campagne 

Tweede Kamerverkiezingen. 

8. Oktober: Themabijeenkomst nader te 

bepalen, passend in de campagne (we 

verkennen de mogelijkheid) 

9. November: Gezamenlijke bijeenkomst 

leden PvdA en GroenLinks rond de 

uitslag (is nog voorstel) 

10. GroenLinks wil nog een 

themabijeenkomst organiseren over 

provinciale actualiteiten. Details volgen. 

Mogelijk te combineren met 4.  

11. De thema-avond over Pensioenen 

schuift door tot na de verkiezingen. 

  

https://chat.whatsapp.com/EIVKaWJUVtjLft3VLzD8uR
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POLITIEK 

HEKTISCHE 

TIJDEN! 

Hebben we net hier het politieke jaar 

afgesloten, belanden we in een nieuwe 

situatie: de val van ’t kabinet Rutte IV en het 

aanstaande vertrek van Mark Rutte uit de 

politiek. Er komen dus weer 2e Kamer- 

verkiezingen, maar eerst mochten we 

stemmen voor een gezamenlijke lijst met 

GroenLinks. Mijn vóór-stem hebben ze 

gehad! 

Lokaal, in Veenendaa,l was ’t al niet veel 

beter: slechts een kaderbrief als opmaat 

naar de begroting voor 2024. Zelfs 

suggesties aan het college werden niet 

getolereerd, want we moeten “een integrale 

afweging“ maken. Het woord integraal is 

wel duizend keer gevallen en is blijkbaar 

een signaal om alles maar door te schuiven 

naar later. Belangrijke beslissingen worden 

niet genomen. Het lijkt verdacht veel op de 

landelijke ontwikkeling: De VVD landelijk 

denkt kennelijk te scoren op migratiebeleid 

en zal ongetwijfeld naast CDA ook PVV en 

JA21 aan haar zijde vinden. Lokaal zien we 

dat ProVeenendaal verwijst naar de 

landelijke politiek en vind dat partijen die 

gelieerd zijn aan landelijke partij maar de 

kastanjes uit het vuur moeten halen. 

 

 

 

 

 

 

Wij, als fractie, zijn niet blij dat in de 

afgelopen tijd de scholen in Oost niet 

konden doorgaan en dat we nu ook in het 

Franse Gat in een fuik zwemmen waar we 

niet uit kunnen. We betreuren uiteraard dat 

de huurders als het ons had gelegen zeker 

nog anderhalf jaar zouden moeten wachten 

voordat ze hun nieuwe woning konden 

betrekken, maar ook hier vond tevoren juist 

geen integrale afweging plaats en daarom 

hebben we met pijn in het hart toch tegen 

het voorliggende bestemmingsplan 

gestemd. Ik houd m'n hart vast over de 

leefbaarheid van ’t Franse Gat, ondanks de 

grote inspanningen van Veenvesters. 

En of het Theater door kan gaan? SGP was 

altijd al tegen (omdat ze kennelijk al 

voldoende theatraal kerkelijke 

voorstellingen kennen) en ook de CU trapt 

op de rem. De geschiedenis van de jaren 

80 lijkt zich te herhalen met veel weerstand 

uit christelijke hoek tegen een wereldse 

culturele voorziening. Toen liep het goed af, 

ware het niet dat er slechts een goedkoop 

gebouwd theater kwam, dat nu al de tand 

des tijds niet heeft doorstaan.  Ali Groebe 

heeft elders in deze Nieuwsbrief nog eens 

haarfijn op een rijtje gezet waarom er een 

nieuw theater moet komen. Daar sluiten wij 

ons bij aan.   

Ik wens een ieder een fijne vakantie toe en 

eind juli zien we elkaar weer bij de vrijmibo 

op 28 juli. 

Jullie fractievoorzitter,  

Hans van de Braak 
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KLIMAATSTRIJD = 

KLASSENSTRIJD! 
 

Demonstreren omdat het nodig is! 

Zaterdag 27 mei 2023: Extinction 

Rebellion bezet voor de zevende keer de 

A12 als protest tegen het stroperige 

klimaatbeleid, terwijl alle alarmbellen al 

lang staan te rinkelen. Aan de zijkanten van 

de A12 de steundemonstratie van de 

sympathisanten. En daar staan wij onder 

de vlag van Grootouders voor het Klimaat.  

Gedreven door ons PvdA-hart. Eén ding 

staat voor ons namelijk als een paal boven 

water: als we niets doen of we doen het te 

laat of we doen het halfhartig, zoals dit 

kabinet het doet, dan zijn de minst 

vermogenden de klos! Dat zie je nu 

bijvoorbeeld waar duurzaamheidssubsidies 

vooral bij huiseigenaren terechtkomen 

terwijl woningbouwcorporaties afgeknepen 

worden. En dat zie je ook in arme landen 

waar de gevolgen van de 

klimaatverandering nu al niet meer op te 

vangen zijn. Terecht hanteert de FNV nu de 

leus:  Klimaatstrijd = Klassenstrijd!!  

Je ziet ook dat er nu gerenommeerde 

wetenschappers aan de demonstratie 

meedoen. Uit frustratie omdat zij al 

tientallen jaren onderzoeken met oorzaken, 

gevolgen en noodzakelijke acties 

publiceren, die alsmaar genegeerd worden. 

Of er wordt lippendienst bewezen of slechts 

muizenstapjes gezet. Er wordt echter geen 

actie ondernomen op het niveau dat nodig 

is om het tij echt te keren! 

Sfeerimpressie 

Het is heel erg druk zowel op de A12 als 

ernaast en de sfeer is ontspannen èn 

vastberaden. “What do we want: climate 

justice! When do we want it: now!!”.  

 

 

Er wordt muziek gemaakt, er wordt gedanst 

(zelfs onder de douche van de 

waterkanonnen), er worden spelletjes 

gedaan en in het gras aan de kant zitten 

gezinnen met kinderen.  

Tegenover deze vreedzame taferelen voelt 

de gigantische politie inzet overdreven en 

licht intimiderend. Veel actievoerders op de 

A12 lopen gewoon zelf mee naar de 

gereedstaande bussen. De diehards laten 

zich wegslepen aangemoedigd door de 

sympathisanten aan de zijlijn : “You are not 

alone, you are not alone”. Fysiek verzet is 

er nauwelijks. Is ook te zien aan de 

resultaten: 1 fysiek (bijt) incident op 1500 

arrestanten. De overige 39 arrestanten 

voor “vernielingen” betreft o.a. het 

doorknippen van tiewraps waarmee 

doeken op hekken zijn bevestigd om het 

zicht op de A12 te ontnemen. Daar stonden 

wij met onze neus bovenop. Deze mensen 

werden direct door marechaussee uit het 

publiek gevist. Echte vernielingen hebben 

wij niet gezien. Zou ook  niet passen bij de 

sfeer die er hing. 

Dit is hoe Extinction Rebellion dat aanpakt: 

1. De inhoud op een niet te ontlopen 

manier onder de aandacht brengen; 

2. Altijd geweldloos. 

Zij raden ook aan om alleen echt op de A12 

te gaan zitten als je bij hen de activisten-

training hebt gedaan. Daar wordt je 

voorbereid op alles wat je als actievoerder 

kan overkomen en hoe je dan toch rustig 

kunt blijven. 

Tot slot 

Dit zal vast niet de laatste keer zijn. Goed 

om te beseffen: Dit is onze strijd, dan past 

solidariteit! 

Marja van de Braak 
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STICHTING BO 

VIERT FEEST 

VERDIENT MEER 

ZICHTBAARHEID IN 

DE OMGEVING 

Vrijdag 7 juli waren de GL- en PvdA-fracties 

op werkbezoek bij BO Viert Feest. (hierna: 

BO). BO bestaat nu 10 jaar in Veenendaal 

en wil iets doen voor kinderen die geen 

verjaardagsfeestje kunnen vieren. 

Inmiddels kunnen ook mensen uit de 

gemeente Rhenen en Renswoude een 

beroep doen op BO. Ouders die zelf de 

middelen missen om een feestje te 

organiseren voor de verjaardag van hun 

kind, kunnen via de website van de 

stichting een verjaardag box aanvragen. De 

eerste jaren kwamen er ongeveer 50 

aanvragen per jaar binnen, tegenwoordig 

zijn dat er 250. De afgelopen tien jaar heeft 

de Stichting al zo’n 1250 feestjes mogelijk 

gemaakt. 

Een verjaardag box bevat alles wat nodig is 

om een onvergetelijk feest van een 

verjaardag te maken”, vertelt Miriam Bijle- 

veld van BO. Slingers, een cadeautje, een 

bon voor een taart en een bon om traktaties 

in de supermarkt te kunnen kopen. BO 

biedt de kinderen ook de mogelijkheid om 

een feestje te vieren op een van de locaties 

waar ze contact mee hebben. Zo kan een 

kind uit een minima- gezin net zo’n 

verjaardag vieren als zijn klasgenootje. Op 

deze manier voorkomt BO sociale 

uitsluiting! 

NIEUW LOGO 

Op zaterdag 17 juni bestond BO 10 jaar. 

Dat werd o.a. gevierd met een nieuw logo,  

 

waarbij leerlingen van basisschool Wereld- 

kidz Balans geholpen hebben met het 

ontwerp. Het nieuwe logo werd onthuld 

door de Veense burgemeester en de 

kinderburgemeester. 

 

Sponsors en donateurs 

Om het werk van BO mogelijk te maken is 

natuurlijk geld nodig. “Zonder de hulp van 

lokale sponsors en donateurs is dit werk 

niet mogelijk. “Wij zijn dankbaar voor hun 

steun de afgelopen jaren”, zegt Miriam. 

Gezien de huidige economische 

ontwikkelingen blijven initiatieven als BO 

ook in de toekomst echter jammer genoeg 

hard nodig. 

Het was een mooi en leerzaam werkbezoek 

dat een goede inkijk gaf in één van onze 

vrijwilligersorganisaties en er kwamen ook 

aanknopingspunten langs om onze 

vrijwilligersorganisaties te helpen. 

Wil je als ondernemer of particulier het werk 

van De Stichting BO Viert Feest steunen? 

Fijn! Op haar site vind je daarover meer 

informatie. 

Amir Al Itejawi en Greet Vallée  

https://stichtingboviertfeest.nl/
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EEN BLIK IN HET 

WERK VAN EEN 

RAADSCOMMISSIE 

LID 

 

Er zijn inwoners van Veenendaal die onze 

fractie benaderen omdat ze niet verder 

komen als ze iets met of bij de gemeente 

willen regelen. Wij brengen die inwoners 

dan met de juiste persoon in contact of 

informeren naar de stand van zaken. Soms, 

als we een structureel verbeterpunt 

tegenkomen, zoals de overlast afgelopen 

jaar, in de Palmengrift, dan stellen we dat 

aan de orde en formuleren we er vragen 

over. Ook de dossiers “Franse Gat” en de 

“Voedsel- en Kledingbank” houden we in de 

gaten. Bijvoorbeeld om de “Voedsel- en 

Kledingbank” aan toekomstvaste 

huisvesting te helpen. 

Zeker bij ingewikkelde vragen is het soms 

lastig en tijdrovend om uit te vinden of en 

hoe er een maatwerkoplossing mogelijk is. 

De praktijk is weerbarstig. Deels omdat 

naast de keuzes van Veenendaal zelf, door 

de EU, Rijksoverheid, Provincies, Regio’s 

of andere partners beleidskeuzes of regels 

zijn gemaakt die een oplossing of 

eenvoudige werkwijze blokkeren.  

Zo wil de PvdA graag werken aan een 

samenleving waarin mensen weer centraal 

staan. Waarin plezier in ons werk voorop 

staat en waarin eerlijkheid loont. 

Soms heb je anderen nodig voor een 

oplossing. Zo hebben we gevraagd of de 

gemeente zelf de bestemmingswijzigingen 

gaat verzorgen voor gewenste vestigingen 

van ondernemers. Nu moeten 

ondernemers daar zelf achteraan met alle  

 

kosten en onzekerheden van dien. Dan 

weten alle ondernemers waar ze aan toe 

zijn in onze stad Veenendaal. 

Ik ben thans raadscommissielid, prettig om 

te doen, je kunt het woord voeren tijdens de 

raadscommissie. Als commissielid is mijn 

belangrijkste taak: het ondersteunen van 

het raadslid. De afgelopen maanden werkte 

ik samen met Hans van de Braak en ik 

bewonder hem voor zijn kennis, kunde en 

zijn waardevolle werk en inzet binnen de 

Raad. En we werken zowel landelijk als in 

onze gemeente, steeds intensiever samen 

met Groen Links. Dat gaat steeds beter. 

Ik zou graag de onderwerpen inclusie en 

toegankelijkheid behandelen, zeg maar de 

man zijn die er voor knokt dat iedereen mee 

kan doen en dat drempels letterlijk en 

figuurlijk worden geslecht. Maar mijn 

belangstelling is breder. Zo duik ik graag in 

onderwerpen die te maken hebben met 

cultuur, wonen, armoede bestrijden, 

veiligheid en ruimtelijke ordening. 

Je neemt steeds meer hooi op je vork bij 

het werk in de commissie. Het is niet altijd 

gemakkelijk de grenzen te bewaken. Ik 

hoop dat ik een wat nieuwer, progressief 

geluid kan laten horen in de 

raadscommissie de komende periode. En 

als laatste, maar zeker niet als minste, veel 

werkbezoeken blijven brengen aan onze 

organisaties en instellingen. Het is altijd 

goed om te weten wat er speelt en leeft in 

Veenendaal. Alvast bedankt voor het 

vertrouwen. 

 Amir Al Itejawi 
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ARMOEDE EN 

MINIMA 

Een van de speerpunten van de PvdA is 

aandacht voor  minima en de aanpak van 

de armoede, zeker onder kinderen!  

Langdurig heeft onze fractie er van alles 

aan gedaan om een stevig minimabeleid 

voor elkaar te krijgen en ook voor de 

aanpak van armoede zijn vele voorstellen 

gedaan. Veenendaal heeft dan ook al veel 

regelingen voor mensen die minder hebben 

dan 120% van een bijstands- uitkering.  Als 

afdeling hebben we eerder een 

themabijeenkomst gehouden waaruit bijv. 

het beschikbaar stellen van de 

kledingpakketten voor kinderen is 

voortgekomen.  

Echter, zelfs al vóór het toenemen van de 

inflatie bleken de aantallen hoog te blijven. 

Het CBS geeft voor 2021 als cijfers : 5300 

Veenendalers en 1152 minderjarigen 

levend in armoede.  En met de stijging van 

de energieprijs en het duurder worden van 

de boodschappen groeien de aantallen 

hard.  

Aangezien armoede vaak van de ene op de 

volgende generatie overgaat is het van 

groot belang om aan een aanpak te werken 

die deze armoedeval doorbreekt. Een 

landelijke werkgroep van de PvdA is thans 

bezig een inventarisatie te maken van alle 

regelingen die er zoal zijn en op basis van 

evaluatie te bezien of we tot gedurfde 

ideeën kunnen komen waar raadsleden/ 

wethouders lokaal wat mee kunnen. 

Hieraan doet ook onze afdeling 

mee.  Tevens gaan we met de afdelingen 

van omliggende plaatsen werken aan een 

plan van aanpak voor de WERV- regio.       

Jos Schilte 

 

NATUURLIJK MOET 

ER EEN NIEUW 

THEATER IN 

VEENENDAAL 

KOMEN. 

Op dit moment speelt de discussie wel of 

geen nieuw theater in Veenendaal. 

Theater Lampegiet werd op 26 februari 

1988 geopend en is nu dus 35 jaar oud. In 

de loop der jaren zijn er verschillende 

investeringen gedaan om het gebouw up-

to-date te houden, maar nu moet het echt 

vervangen worden. 

Het theater is indertijd in één keer 

gefinancierd uit een reserve die gedurende 

vele jaren gevormd is door oud-PvdA 

wethouder Koppenberg. Dan verwacht je 

toch dat na realisatie van het theater, er ook 

een jaarlijkse afschrijving, dus geldbedrag, 

voor onderhoud en vervanging van het 

theater gedaan zou worden. Slecht 

financieel van de betrokken wethouder dus!   

Maar dit is niet gebeurd, waardoor er nu 

eenmalig een grote investering gedaan 

moet worden. We mogen ons niet laten 

uitspelen door de discussie die bijvoorbeeld 

door tegenstanders gevoerd wordt: als we 

dit doen moet er misschien bezuinigd 

worden op het sociale domein. Waarom op 

het sociale domein? 
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Waarom wordt er in Veenendaal nooit 

gekeken naar de “harde” kant van de 

begroting? Waarom wordt bijvoorbeeld De 

Grote Beer, terwijl er niets mis is met die 

weg, maandenlang gerenoveerd. Zo zijn er 

meer voorbeelden. 

Natuurlijk moet er een nieuw theater 

komen, waar zowel professionele kunst als 

amateurkunst terecht kunnen. Met 

minimaal een grote- en kleine zaal die als 

poppodium voor de jeugd gebruikt kan 

worden. De raad heeft de Cultuurvisie en – 

nota omarmd. Daar hoort een mooi theater 

bij. Als we dat niet doen, krijgen we daar 

veel spijt van. Cultuur is goed voor het 

welzijn van de inwoners van Veenendaal. 

Tenslotte wordt vaak gezegd dat er veel 

bezoekers vanuit de regio naar het theater 

komen. Maar we willen toch dat 

Veenendaal een regiofunctie vervult? Dat 

mensen uit de regio hier komen winkelen, 

hier komen parkeren? Naar een restaurant 

gaan als ze naar het theater gaan of een 

terrasje pikken? Dus ook voor de economie 

van Veenendaal is het theater een goede 

investering. 

Ali Groebe 

ENERGIECOÖPERA

TIES: ENERGIE ALS 

PUBLIEK BEZIT 

Wie oud genoeg is kent de ouderwetse 

woningcorporatie: het succesnummer voor 

een groot aandeel sociale woningbouw in 

ons woningbestand. En ook de problemen 

die ontstaan zijn door de markt vrij spel te 

geven en de woningcorporaties uit te 

kleden tot hun huidige vorm. Ook de 

energievoorziening hebben we naar de 

vrije markt gebracht. En als tegenkracht zie 

je het ontstaan van energiecoöperaties. 

Energieopwekking als een soort publiek 

bezit. Dat betekent zonder winstoogmerk 

en met oog voor lokaal maatschappelijk 

draagvlak. 

In onze regio (Foodvalley) is de 

energiecoöperatie ValleiEnergie actief. Het 

motto van deze coöperatie is energie door 

en voor de regio. De doelen zijn: 

● bevorderen van energiebesparing 

(energie die je niet verbruikt hoef je 

ook niet op te wekken); 

● opwekken (en opslag) van energie; 

● leveren van energie  

(via OM|nieuwe energie) 

Iedereen kan gewoon lid worden van de 

coöperatie (contributie € 35,- per jaar) of 

investeren in een opwekproject en zo lid 

worden. Ook als je  energie afneemt van 

OM|nieuwe energie  ben je automatisch lid. 

Alle leden kunnen meebeslissen in de 

algemene ledenvergadering. 

De gemeente Ede heeft een programma 

waarmee inwoners met een kleine beurs 

via de gemeente deel kunnen nemen in 

onze investeringsprojecten. Zo kunnen ook 

zij profiteren van de opbrengsten. De 

energiecoöperatie probeert nu ook andere 

gemeenten in de regio zo ver te krijgen dat 

zij hieraan meedoen. Bijv. in het nieuwe 

opwek project de Zonnewal langs de A12.  

Marja van de Braak 

06-24629189 

marjavandebraak@gmail.com 

P.S. bezoek eens de site van 

ValleiEnergie voor meer info, of neem 

contact met mij op voor alle vragen op dit 

gebied!  

https://valleienergie.nl/
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GEZOCHT: NIEUWE 

LEDEN EN 

ACTIEVELINGEN 

Ondanks dat we alweer een eerste  

hittegolf achter ons hebben, zijn de 

schoolvakanties weer aan de gang. Lekker 

met je gezin en/of vrienden eropuit! 

Maar als ik naar het ledenbestand van onze 

afdeling kijk, zijn er vermoedelijk maar 

weinigen van ons die echt in de 

schoolvakantie op vakantie gaan. Want ons 

ledenbestand is behoorlijk vergrijsd, Het 

overgrote deel van de leden heeft op z’n 

minst volwassen kinderen of zijn al met 

pensioen. Zij kunnen buiten de 

schoolvakanties gaan en zijn dus alweer 

terug of gaan in de nazomer.  

Dat illustreert een thema waar ik me ernstig 

zorgen over maak: Als er niets gebeurt, zijn 

we over een jaar of 10 een groot deel van 

onze leden door “natuurlijk verloop” kwijt. 

Van de 60 personen op onze ledenlijst zijn 

er slechts 8 geboren na 1970!  Dan wordt 

het in de toekomst wel erg lastig om het 

sociaal-democratisch geluid in Veenendaal 

te laten horen.  

Dit speelt niet alleen bij ons, ook andere 

PvdA-afdelingen kampen met dit probleem. 

Hoog tijd dus om daar wat aan te doen. 

Vanuit de afdelingen in het gewest Utrecht 

is er een signaal naar de landelijke PvdA 

verzonden met als doel dit punt hoog op de 

partij-agenda te zetten. Natuurlijk hoeven 

wij niet te wachten totdat er aan het 

Leeghwaterplein in Den Haag iets wordt 

verzonnen.  

 

 

 

 

 

Vandaar de oproep aan iedereen om 

mee te denken over manieren om ons 

ledenbestand uit te breiden. De strijd 

voor een rechtvaardiger samenleving 

voeren we met z’n allen! Hoe meer 

mensen meedoen, hoe makkelijker - en 

zeker ook gezelliger -  deze strijd wordt. 

Naast deze algemene oproep, herhaal ik 

deels de oproep van een jaar geleden om 

gericht een aantal belangrijke taken rond 

fractie en bestuur te vervullen. Bestuur en 

fractie van de PvdA (en Groen Links) willen 

graag ondersteuning op de volgende 

terreinen:  

Enthousiaste meedenkers 

We willen ons in de raad en daarbuiten 

sterk profileren op die onderwerpen waarop 

we een onderscheidende en door ons 

gedachtengoed bepaalde inbreng kunnen 

hebben: (Openbaar) Onderwijs; Cultuur; 

Groen en Duurzaam; Werk/ Zorg/Armoede 

en Wonen, Leefbaarheid en Mobiliteit.  

Met één lid en twee steunleden is onze 

fractie te klein om op al deze 

beleidsterreinen een volwaardig en goed 

afgewogen inbreng te hebben, zelfs in 

combinatie met GL. Ook missen de beide 

steunraadsleden nog kennis en ervaring en 

ook dat vereist extra ondersteuning.  

Daarom zoeken we leden die zich bij deze 

onderwerpen betrokken voelen, er al   

inhoudelijk kennis van hebben of dit willen 

ontwikkelen en zo een bijdrage willen 

leveren aan de ondersteuning van de 

fractie.   

NB: Ook als je wilt onderzoeken of je ooit 

kandidaat voor een gekozen politieke 

functie wilt zijn, is dit een uitgelezen kans!    
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Fractiesecretaris  

Ook zijn we nog steeds op zoek naar één 

of meerdere fractiesecretarissen. Deze 

vervullen een belangrijke, coördinerende 

rol bij de ondersteuning van de fractie. 

Vanuit de geplande onderwerpen op de 

raadsagenda organiseer je tijdig de 

gewenste ondersteuning en inbreng vanuit 

de meedenkers. 

Campagne Vrijwilligers  

Tenslotte: zoals al in het voorwoord van 

deze Nieuwsbrief vermeld: in het najaar 

gaan we campagne voeren voor een 

nieuwe Tweede Kamer!  Deze verkiezingen 

zijn te belangrijk om ze door rechts te laten 

kapen. Dus doe mee, zet je in! Desnoods 

door af en toe wat te flyeren of het gesprek 

met mensen in je omgeving aan te gaan.  

Dus als je het leuk vindt om hier op een van 

deze terreinen een bijdrage te leveren, 

meld dit dan aan een van de fractie- of 

bestuursleden!   

We rekenen op je!   

Meer informatie  bij Hans van de Braak 

(06-4246 5338) of  

Ted Bosman (06-5158 0063).    

Ted Bosman 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Heb jij vragen of opmerkingen 

n.a.v. onze nieuwsbrief? Neem 

contact met ons op! 

CONTACT 

Voorzitter: 

Ted Bosman 

06-51580063 

tedbosman@gmail.com 

 
Secretaris: 
Paul Jitariuc 
06-18013626 
Paul.Jark@gmail.com 
  
Fractievoorzitter: 
Hans van de Braak 
06-42465338 
Hans.van.de.Braak@Veenendaal.nl 
 
Afdeling 
 
Veenendaal@pvda.nl 
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